
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 12. dubna 2021 
 
 
Místo a čas konání: online prostřednictvím aplikace MS Teams, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., doc. Ing. Jiří Cakl, CSc., prof. Ing. Jan Čapek, CSc., 
prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., 
Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Ondřej Kuba, Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni: 
prof. Ing. Petr Kalenda, CSc. 
 
č. j.: akred/0005/2021 

 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Projednání návrhu na externí hodnotitele studijních programů Fakulty zdravotnických studií. 

3. Projednání Dodatku Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností na Univerzitě Pardubice za rok 2020.  

4. Různé. 
5. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
přítomné členy RVH a stručně je seznámil s programem jednání a pravidly pro distanční jednání 
a hlasování. Členové RVH online hlasováním schválili představená pravidla i program. Zasedání RVH 
bylo zahájeno. 
 
2. Projednání návrhu na externí hodnotitele studijních programů Fakulty zdravotnických studií 
Prof. Málek přednesl návrh na doplnění seznamu externích hodnotitelů studijních programů Fakulty 
zdravotnických studií (dále jen „FZS“) Univerzity Pardubice (dále jen „UPa“). Projednávání tohoto bodu 
bylo na minulém jednání přerušeno, RVH pořádala děkanku FZS o doplnění návrhu v části, která se týká 
nehabilitovaných pracovníků. Toto doplnění bylo jedním z podkladů pro jednání.  
K bodu jednání byla otevřena diskuze, prof. Fusek zdůraznil, že navrhovaní nehabilitovaní hodnotitelé 
jsou uznávanými odborníky z praxe a díky tomu splňují odborné požadavky pro pozici externího 
hodnotitele. Návrh odpovídá struktuře studijních programů fakulty. Doc. Cakl shrnul průběh 
projednávání návrhu FZS.  
Prof. Málek požádal členy o online hlasování dle schválených pravidel. Všichni navrhovaní hodnotitelé 
byli schváleni. Výpis z tajného online hlasování je uložen v archivu RVH. 
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Návrh usnesení k bodu 2:
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje návrh na doplnění seznamu
externích hodnotitelů pro oblast vzdělávání Zdravotnické obory.
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.

3. Projednání Dodatku Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících
činností na Univerzitě Pardubice za rok 2020.
Prof. Málek předal slovo místopředsedovi RVH, doc. Caklovi, který připomněl povinnost vysokých škol
každoročně zpracovat dodatek zprávy o vnitřním hodnocení kvality za uplynulý rok. Doc. Cakl představil
základní strukturu dodatku a zdůraznil, že se jedná o pracovní verzi, která po obsahových úpravách
projde formální a jazykovou korekturou. Finální podoba dokumentu bude předložena ke schválení
na květnovém jednání RVH.
V otevřené diskuzi vystoupili dr. Bělina a prof. Fusek. Byly diskutovány přínosy implementace
informačního systému AKROS a jeho napojení na stávající informační systémy UPa. Doc. Cakl upozornil
na potřebu korekce nastaveného sytému fungování fakultních rad studijních programů a výstupů jejich
činnosti. Prof. Molková požádala členy RVH, aby případné obsahové změny dodatku provedli
ve sdíleném dokumentu v termínu do 14 dnů.

4. Různé.
Prof. Málek informoval o výsledcích souhrnného hodnocení vysokých škol z hlediska výsledků vědy
v rámci Metodiky M17+. Výsledky hodnocení jsou zveřejněny na internetových stránkách
www.vyzkum.cz. UPa jakožto multioborová vysoká škola byla na základě Modulu 1 Metodiky M17+
ohodnocena v šesti oblastech FORD. Výsledná známka UPa z komplexního hodnocení vědy je rating B.
Celé hodnocení bude představeno na zasedání České konference rektorů, které proběhne
15. dubna 2021 na UPa.
Prof. Molková informovala o plánu MŠMT umožnit návrat studentů závěrečných ročníků na vysoké
školy od 19. dubna a o pravděpodobných podmínkách tohoto návratu.
Dr. Kuba poděkoval členům RVH za spolupráci, důvodem je konec jeho dvouletého funkčního období.
Prof. Málek vyjádřil velké díky prof. Čapkovi za jeho dlouhodobé působení v RVH a dalších orgánech
univerzity. Od 1. května 2021 bude mít RVH nového člena a předsedu ekonomické odborné komise.

5. Závěr
Prof. Málek poděkoval členům RVH za účast na jednání, informoval o termínu příštího jednání RVH,
které se uskuteční 10. května 2021, a ukončil zasedání.

Pardubice dne 12. dubna 2021

prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v. r.
předseda Rady pro vnitřní hodnocení

Univerzity Pardubice

Zapsala: Ing. Zuzana Gojná

http://www.vyzkum.cz/

